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Zápisnica 
z 5. zasadnutia predsedníctva Občianskeho združenia Veselí Tekovskí Vinári 

 

Termín konania: 02.03.2015 o 18:00 hod. 
Miesto konania: Kultúrny dom Nový Tekov 
Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 
 
Program zasadnutia: 

1) Zahájenie 
2) Zhodnotenie uskutočnených akcií (degustácia vín, vystúpenia speváckej skupiny Vinička, prezentácia 

našich cín v Obide) 
3) Správa o stave členskej základne po 2. Valnom zhromaždení OZ VTV, správa o čerpaní finančných 

prostriedkov na jednotlivé akcie v roku 2015 
4) Prerokovanie plánovaných akcií na najbližšie obdobie 
5) Diskusia 
6) Záver 

 
Priebeh rokovania: 
 
K bodu 1 
Zasadnutie predsedníctva OZ VTV otvoril a viedol predseda OZ Jozef Želiar. Privítal prítomných členov 
predsedníctva a revízorku OZ..  
 
K bodu 2 
Predseda OZ Jozef Želiar zhodnotil uskutočnené akcie v tomto roku, či už degustáciu vín po valnom 
zhromaždení, prezentáciu našich vín v obci Obid na miestnej degustácii, ako aj vystúpenia Viničky. Ing. Kulcsár 
sa zúčastnil Vince – Pince festivalu v Dome Reviczky v Leviciach. Predseda OZ Jozef Želiar vyjadril spokojnosť 
so všetkými uskutočnenými akciami.  
 
K bodu 3 
Predseda OZ Jozef Želiar informoval prítomných o aktuálnom stave členskej základne. Ku dňu konania Valného 
zhromaždenia bolo prijatých 00 nových členov, aktuálny stav po prijatí nových členov je 00. Predseda OZ ďalej 
informoval o čerpaní finančných prostriedkov na jednotlivé akcie v roku 2015 po schválení dotácie od obce.   
 
K bodu 4 
V najbližšom období OZ VTV čakajú nasledovné akcie:  

- 12.03. prednáška Ing. Mariána Komžíka o nových trendoch v tvarovaní stromov,  
- degustácie vín v Rybníku, Čajkove, Nemčiňanoch,  
- spevácka skupina plánuje zaspievať p. Vranovej z príležitosti jej životného jubilea, 
- v mesiaci máj sa uskutoční podujatie Svätý Urban v obecnej pivnici, 
- v mesiaci júl sa uskutoční v Strekove, OZ VTV plánuje spoločný zájazd na túto akciu.  

 
K bodu 5 
Ing. Kulcsár informoval o možnosti zabezpečenia priemyselných hnojív a chemikálií - podľa počtu záujemcov 
a množstva prípravkov v lepších cenách.   
 
K bodu 6 
Na záver poďakoval predseda OZ VTV členom predsedníctva a revízorke za účasť, za dobré a kvalitné postrehy 
a návrhy, ktoré odzneli v rámci rokovania predsedníctva. 
 
V Novom Tekove, dňa 02.03.2015 
 

Zapísal: Ing. Štefan Králik      ................................................... 

 

Jozef  Želiar, predseda OZ     .................................................... 

predseda OZ 


